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Huisvesting en zorg Senioren! 
 
Geacht college,  
Volgens een onderzoek van ABF Research, staat Nederland voor een grote uitdaging op het gebied van 
huisvesting en zorg voor senioren. In de komende vijftien jaar zal het aantal ouderen dat verpleeghuiszorg 
nodig heeft aanzienlijk toenemen, maar voor bijna driekwart van hen zal geen plaats zijn in een 
verpleeghuis. Dit vereist een heroverweging van het zorgbeleid en de investeringen in geschikte 
huisvesting voor ouderen. Het huidige tekort aan personeel en verpleeghuisplaatsen benadrukt de 
urgentie van actie. Voor Dordrecht geldt: Tussen nu en 2040 groeit de vraag naar verpleeghuisplaatsen 
hier met 810 bedden, oftewel 82 procent. Van die plekken kunnen er 230 binnen verpleeghuizen 
gerealiseerd worden. De rest moet elders opgevangen worden. In de media verscheen het bericht dat 
“Ondanks afspraken nog te veel kwetsbare ouderen op de spoedeisende hulp (SEH) terechtkomen (NOS, 
10 maart 2024)”. Vaak komen ouderen op de SEH terecht, omdat de hulp die nodig is elders niet 
beschikbaar is. In het Ikazia Ziekenhuis in Rotterdam werden zo vorig jaar zestig ouderen verwezen naar de 
SEH, terwijl er geen medische noodzaak was om ze daar op te vangen. Tijdelijke opname in een 
verpleeghuis zou voor hen beter geweest zijn. Het Albert Schweitzer ziekenhuis blijkt 16 bedden 
beschikbaar te hebben voor deze kwetsbare ouderen die geen acute zorg nodig hebben. Bedden die 
eigenlijk voor acute zorg en verpleging nodig zijn. Beter Voor Dordt maakt zich zorgen over deze 
ontwikkelingen voor onze Dordtse ouderen en heeft dan ook de volgende vragen voor het college: .  
 
1. Er vanuit gaande dat het college op de hoogte is van het onderzoek van ABF Research en NOS-
berichtgeving die hiermee samenhangt; wat is de reactie van het college op de conclusies uit het 
onderzoek? 
 
2. Is het college net als Beter Voor Dordt van mening dat deze ontwikkelingen vragen om actief handelen 
van de gemeente? Wat is het college voornemens te doen om aanpassing en/ of versterking van het 
huidige beleid te bewerkstelligen teneinde te voorzien in de groeiende vraag naar verpleeghuiszorg en 
geschikte huisvesting voor ouderen?  
 
3.Op welke manier voert het college overleg met besturen van zorgorganisaties, ziekenhuis, huisartsen en 
woningbouwcorporaties om zicht te krijgen op de behoefte(n) van deze doelgroep? En wat is de opbrengst 
van die overleggen? 
 
4. Het college heeft aangekondigd in de Routekaart Wonen te willen komen met een Woonzorgvisie (Q4 
2024). Op welke manier gaat de noodzakelijke doorstroming van zelfstandige huisvesting naar verzorgings- 
en verpleeghuizen hierin geborgd worden? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Beter Voor Dordt 
Contactpersoon: Jacques Katif 


